
RAADSCOMMISSIE  1 juni 2015 

WELZIJN 

 

 

Aanwezig 

 

Kerstin Hopf, voorzitter wnd.,  

Marc Hendrickx, schepen 

Johan De Vleeshouwer, Martine De Raedemaeker, Zineb El Boussaadani, 

Hans Keldermans, Glenn Nason, Patrick Princen, Hamid Riffi, Ali Salmi, , 

Rita Van den Bossche, Alexander Vandersmissen, commissieleden 

 

 Externen: 

 

 Ambtenaren: Corinne Huybers, Kim Van Breda, Gert Eeraerts 

 

Verontschuldigd Marc Van Hammee, Koen Anciaux, Klaartje Heiremans 

 

 

Datum 1 juni 2015 – van 19.00u tot 19.45u 

1. Goedkeuring verslag 30 maart 2015. 

 

Wordt goedgekeurd. 

2. Goedkeuring verslag 4 mei 2015. 

 

Wordt goedgekeurd. 

3. Toelichting evaluatie taalactieplan (toelichting door C. Huybers, diversiteit en 

Kim Van Breda, onderwijsondersteuning). 

 

Waarnemend voorzitter mevrouw Kerstin Hopf opent de vergadering. Corinne Huybers en Kim 

van Breda geven een toelichting over de recente uitvoering van het Taalactieplan aan de hand 

van een presentatie, opgeladen in cobra. 

 

Zineb El Boussadani: hoe bereiken jullie die vrijwilligers ikv het project thee met boekjes? 

 

Kim Van Breda: via het clb. 

 

Rita Vanden Bossche: zo bereik je alleen diegene die naar school kunnen. Terwijl dat diegenen 

die niet in de kleuterklas zitten het net zo moeilijk hebben. 

 

Glenn Nason: uit wetenschappelijk onderzoek blijkt dat kinderen in crèches of kleuteronderwijs 

veel voorsprong hebben, tot 500 woorden per jaar meer. 

 

Ali Salmi: dat komt toch niet zo veel meer voor, de meeste kinderen gaan toch naar de 

kleuterklas. 

 

Rita Vanden Bossche: toch wel hoor en het zijn juist diegenen die het hard nodig hebben en uit 

de boot vallen. 

 

Rita Vanden Bossche: weten we hoeveel Mechelaars onvoldoende Nederlands kennen om de 

dagelijkse handelingen te doen. 

 

Marc Hendrickx: er is inderdaad niemand die zich zo komt aanmelden. Globaal kunnen we daar 

misschien een idee over hebben. 

 

Rita Vanden Bossche: je kan misschien dat wel noteren bij aankomst. 

 

Marc Hendrickx: dat zou de privacy schenden.  

 



Gert Eeraerts: het lijkt me ook niet zo nuttig om dit te gaan opvolgen. Het werkt 

drempelverhogend, is arbeidsintensief en kan snel evolueren. 

 

Glenn Nason: meen je dat nu? In algemene cijfers evolueert dat toch niet. 

 

Marc Hendrickx: bvb. de exodus naar Brussel. 

 

Glenn Nason: op algemene basis kan dit niet evolueren. En dat is toch waar het over gaat. 

Ik zie hier nog een aantal cijfers passeren. Heb dat zelf nog meegemaakt. Bvb. Boekbaby’s: 

30% van 30% ... Ik weet dat 50% van de geboorten in Mechelen uit allochtone middens komt. 

Maar …   

 

Marc Hendrickx: dat weten we, namelijk 50%.  

 

Glenn Nason: dat betekent dat je maar een vijfde van die mensen bereikt. Ik zie wel veel 

initiatieven en daar ben ik blij om. Ik mis wel juiste analyses erin. Ik zie geen meetbare 

resultaten en dat is niet altijd nodig, maar ik hoor wel conclusies trekken, waar er nog geen 

gegevens uit getrokken kunnen worden. 

 

Marc Hendrickx: daar is het nog wat te vroeg voor. 

 

Glenn Nason: ja, maar ik wil op termijn wel conclusies kunnen trekken. Is dat allemaal wel zo. 

Wat is de waarde van dingen te kunnen evalueren. Ik hoor hier bijvoorbeeld dat er geen 

deelname is in buitengewoon onderwijs. 

 

Marc Hendrickx: “zou kunnen” is er gezegd, en werd van de directie gehoord. 

 

Glenn Nason: dat kan ik niet aanvaarden. Het gaat over de sociaal zwakke positie van 

kinderen in het buitengewoon onderwijs. 

 

Marc Hendrickx: dat kan allemaal wel zijn, maar is hier off topic. 

 

Glenn Nason: ik wil evaluaties op basis van juiste gegevens als je dit als meerderheid 

evalueert. 

 

Voorzitter: ik denk wel dat ze dit voor ogen hebben om dat te doen. 

 

Glenn Nason: ik mag het hopen! 

 

Rita Vanden Bossche: weten we hoeveel individuele mensen we met deze initiatieven kunnen 

bereiken? Bvb. het snelproject. Daar is de vraag groter dan het aanbod. En als je met die 

kinderen spreekt, moeten ze het ook nog kunnen betalen. 

 

Kim Van Breda: voor de thee met boekjes bijvoorbeeld is het gratis. Neen, we hebben die 

cijfers ook niet.  

 

Patrick Princen: de cijfers zijn een ding, maar kwaliteit is voor mij belangrijker. Als er meer en 

meer initiatieven genomen worden, wat voor zin heeft het dan dat we weten dat het 10% of 

12% bereik heeft. Ik vind ook dat er soms rare dingen gezegd worden. Mensen die geen 

Nederlands spreken, zijn daarom niet ontaalvaardig. 

 

Marc Hendrickx: project per project kunnen we dat wel, maar niet in globo.  

 

Patrick Princen: je kan 5 jaar tijd steken in een nul meting en voor de rest niks doen. Dan 

hebben we wetenschappelijke cijfers maar spreekt niemand Nederlands. 

 

Glenn Nason: op ‘t einde van de legislatuur worden projecten gemeten en dat weten jullie 

allemaal. Zonder cijfers, wordt er gesnoeid tijdens een economische crisis. Ik geef jullie dat 

maar mee. 

 

 

Verslaggever: Gert Eeraerts 


